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PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN LIS AN 

DARIPADA Y.B. Tuan Sim Chee Keong [ Bukit Mertajam ] 

TARIKH 25.3.2014 

SO ALAN 

Y.B. Tuan Sim Chee Keong [ Bukit Mertajam ] minta MENTERI PENDIDIKAN 
menyatakan sama ada permohonan untuk bangunan tambahan SRJKC 
Permatang Tinggi Bukit Mertajam yang tertunda lebih Iapan tahun sudah 
diluluskan untuk Rolling Plan ke-4 Rancangan Malaysia Ke-1 0. Jika ya, bila 
pelaksanaan pembinaan, jika tidak, mengapa dan bila akan diluluskan. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sentiasa memandang serius akan 

keperluan pembinaan sekolah bagi memastikan kesemua rakyat Malaysia 

mendapat akses pendidikan yang sewajarnya. Sehubungan itu, kementerian 

telahpun mengemukakan permohonan peruntukan untuk projek pembinaan 

SJKC Permatang Tinggi Bukit Mertajam dalam Rolling Plan Keempat bagi 

pelaksanaan tahun 2015 kepada Unit Perancang Ekonomi, Jabatan Perdana 

Menteri. Walau bagaimanapun, kelulusan permohonan ini adalah tertakluk 

kepada kedudukan semasa kewangan negara. 
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